

(《銀行業條例》所指的持牌銀行及《證券及期貨條例》所指的註冊機構，CE 編號 AAK782)

(a licensed bank under the Banking Ordinance and registered institution under the Securities Futures Ordinance with CE number AAK782)

### 證券買賣服務收費表修訂通知

親愛的客戶：

根據本行《綜合投資服務條款》甲部份第 7 及第 11 條，現通知閣下由 2017 年 6 月 15 日起，本行證券買賣服務收費部份內容修訂如下：

#### 1. 賬戶服務

項目	收費
證券保管費	每月港幣 <u>15</u> 元 (按每戶計)
	當月有證券交易的證券戶口之所有客戶當月可獲豁免(不適用於月供股票投資計劃的交易)
	通達理財客戶可獲豁免

閣下如有任何查詢，歡迎於辦公時間致電客戶服務熱線 223 95559 與本行客戶服務員聯絡。

*風險聲明：投資涉及風險。證券價格有時可能會非常波動，證券價格可升可跌，甚至變得毫無價值，買賣證券未必一定能夠賺取利潤，反而可能會招致損失。*

交通銀行股份有限公司香港分行謹啟

2017 年 5 月 2 日

(本函為毋須簽署之電腦編印文件)

2 May 2017

### Notice of the Changes in Charges of Securities Trading Services

Dear Customers:

Pursuant to the Clauses 7 and 11 of Part A of our “Terms and Conditions for General Investment Services”, please be informed that with effect from 15 June 2017, our securities service fees and charges will be revised as follows:

#### 1. Account Maintenance

Item	Charges
Safe Custody Charge	HKD <u>15</u> /month (per account)
	Waiver for all customers whose securities accounts have securities trading record during that month (Not applicable to the transaction of the monthly saving investment plan)
	Waiver for BComBEST customer

Should you have any queries, please feel free to contact our customer services hotline at 223 95559 during office hour.

#### Risk Disclosure:

*Investment involves risk. The price of securities fluctuates, sometimes dramatically. The price of securities may move up or down, and may become valueless. It is as likely that losses will be incurred rather than profit made as a result of buying and selling securities.*

Bank of Communications Co., Ltd. Hong Kong Branch  
(This is a computer print out letter that requires no signature)